

-SG/PRESS(90)37
-Paris, 19th June 1990

OECD SEMINAR ON FOREIGN DIRECT INVESTMENT IN
CENTRAL AND EASTERN EUROPE
Paris, 21st-22nd June 1990

- The OECD is to hold a seminar on foreign direct investment in Central and Eastern Europe on 21st and 22nd June at its Paris headquarters. Some 80 participants from OECD government departments, business, labour and international organisations, together with participants from the countries of Central and East Europe, will meet in a personal capacity.
- The purpose of the seminar is to identify, through an informal and broad-ranging exchange of views, the areas and means by which the countries of the region could benefit from the experience, policy advice and practical assistance of the OECD in promoting higher inflows of foreign direct investment and its contribution to structural reform. It should deal with a wide range of issues relevant to the formulation and implementation of policies designed to increase the attractiveness of these countries to potential investors. The concluding session of the seminar will draw on the preceding discussion to identify the contribution that can be made by the OECD and the modalities for future co-operation.
- Further information on the seminar is available from the OECD Press Division, 2 rue André Pascal, 75775 Paris cedex 16 (tel. 45 24 81 18 or 80 88 for written press; 45 24 80 97 or 80 98 for radio/tv).

-SG/PRESSE(90)37
-Paris, le 19 juin 1990

SEMINAIRE DE L'OCDE SUR L'INVESTISSEMENT DIRECT ETRANGER
EN EUROPE CENTRALE ET ORIENTALE
Paris, 21-22 juin 1990

- L'OCDE organise les 21 et 22 juin, au siège de l'Organisation à Paris, un séminaire sur l'investissement direct étranger en Europe centrale et orientale. Ce séminaire réunira 80 participants, invités à titre personnel, venant des pays membres de l'OCDE, du patronat et des syndicats, d'organisations internationales, ainsi que des pays d'Europe centrale et orientale.
- Ce séminaire doit permettre de procéder à un large échange de vues informel, afin d'identifier les domaines et les moyens par lesquels les pays d'Europe centrale et orientale pourraient bénéficier de l'expérience, des conseils en matière de politique économique et de l'assistance pratique de l'OCDE, afin de créer les conditions du développement des flux d'investissements directs étrangers qui devraient faciliter la mise en oeuvre des réformes structurelles. Le séminaire abordera un large éventail de questions concernant la formulation et la mise en application de politiques destinées à améliorer la capacité de ces pays à attirer les investisseurs potentiels. La séance de clôture permettra de déterminer, à la suite des travaux, quelle contribution l'OCDE peut apporter et les modalités d'une coopération future.
- Des informations complémentaires sur ce séminaire peuvent être obtenues auprès de la Division de la Presse de l'OCDE, 2 rue André Pascal, 75775 Paris cedex 16 (tél. 45 24 81 18 ou 80 88 pour la presse écrite ; 45 24 80 97 ou 80 98 pour la radio/tv).

END-OF-TEXT